



薯仔屋至尊份量套餐
Deluxe Full Set Menu

(食物份量會跟隨人數增加)



以下任選 1 款麵包 Any 1 choice of Bread

芝士蒜蓉包 / 蕃茄芝士長法飽

Garlic Bread with Cheese / Italian Bread with Tomatoes & Cheese

以下任選 2 款沙律 Any 2 choice of Salads

凱撒沙律 / 吞拿魚長通粉沙律 / 田園粟米沙律

Caesar Salad / Tuna Penne Salad / Garden Salad



小食: 3-6 人可選 2 款, 7-9 人可選 3 款, 10 或以上可選 4 款

Any 2 choices of Appetizers for 6 or less, 3 choices for 7-9, 4 choices if more than 10 persons

香草燴田螺酥皮盒 / 黃金麥樂雞 / 黃金炸薯餅 / 焗芝士西蘭花

Brandy Escargot in Vol-Au-Vent / Fired Chicken Nuggets / Fired Potato Nuggets / Baked Broccoli with Cheese

薯仔屋蜜汁雞翼 / 雜會菇菇 / 雜會腸腸

Honey Chicken Wings / Mixed Mushrooms with Garlic / Mixed Sausages with Honey

主菜: 3-4 人可選 2 款, 5-7 人可選 3 款, 8 或以上可選 4 款

Any 2 choices of Main Courses for 4 or less, 3 choices for 5-7, 4 choices if more than 8 persons



招牌醬燒豬仔骨 配 薯仔屋鋪天薯條®

Honey BBQ Pork Ribs with BBQ Sauce Side with Small Potato Fries with Gravy



忌廉芝士醬鋪天薯條® / 加拿大肉醬鋪天薯條®

Cream Cheese Poutine / Canadian Poutine with Bolognese

特辣燒烤雞肉鋪天薯條® / 蒜香爆鴨胸絲炒意粉

Chili BBQ Chicken Poutine / Fired Spaghetti and Duck Breast with Garlic

芝士肉醬意粉 / 西班牙茄汁蘑菇煙肉意粉 / 乾炒雞絲意粉

Spaghetti Bolognese / Spaghetti with Mushrooms, Bacon, Tomato Sauce / Fried Spaghetti with Chicken

意式肉醬蕃茄焗千層麵 / 鮮茄汁素菜意粉 / 卡邦拿白菌煙肉意粉

Lasagna Bolognese / Spaghetti with Vegetarian and Tomato Sauce / Carbonara Spaghetti with Mushroom & Bacon

白汁蜆肉煙肉長通粉 / 薯仔屋至尊薄餅 / 巴西燒烤風味薄餅

Penne with Clam Meat, Bacons & Cream Deluxe Pizza / Brazil BBQ Pizza

第六屆
食神爭霸戰
金獎菜式



是日甜品

Daily Dessert

OR

招牌心太軟 (+\$28 each)

Chocolate Puddle with Ice-Cream (+\$28 each)



每人配 **特飲一杯**

With 1 Special Drink

MENU

\$188/head

10% service charge 加一服務費